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Město Pohořelice 
Zápis 

z XXII. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 13. 12. 2017 

 

Účast zastupitelů: 19 při zahájení, 19 celkem   

Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    

Zahájení: 16:00 hodin 

  
 

ad 1) Zahájení                     

 

Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. 

Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany a seznámil je s programem zasedání. 

Požádal o posunutí projednání žádosti TJ Sokol. Zastupitelka Kloudová požádala o doplnění 

bodu – zveřejnění prezence zastupitelů ze schůzí ZM na webu a v Pohořelicích listech. O 

upraveném programu nechal starosta hlasovat.   

Usnesení č. 1/XXII/17: ZM schvaluje program zasedání:      

1. Zahájení 

2. Určení členů volební komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Pravidla provádění rozpočtových opatření 

4. Žádosti  

- záměr odprodeje pozemku p. č. 56 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic 

- bezúplatný převod vodovodního řadu 9,5 m 

5. Různé 

- žádost TJ Sokol o spolufinancování projektu 

- souhlas se stavbou 

- darovací smlouva s JMK 

- podpora sociálních služeb na území ORP Pohořelice v roce 2018 

- doplnění podmínek uzavírání swapových obchodů 

- návrh odměn členům výboru ZM a neuvolněným zastupitelům 

- návrh na vyřazení projektové dokumentace 

- předběžný plán zasedání rady a zastupitelstva města pro rok 2018 

- zveřejňování prezence zastupitelů na webu města a v Pohořelických listech  

6. Interpelace zastupitelů 

7. Diskuse občanů 

8. Závěr 

Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 se zdržel  - schváleno 

 

 

ad 2) Určení členů volební komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
 

Usnesení č. 2/XXII/17: ZM schválilo členy volební komise MUDr. Hrabovského, Mgr. 

Mikelovou, M. Vašutu. ZM určilo za ověřovatele zápisu zastupitelku I. Šťastnou a Mgr. 

Bittnera. ZM vzalo na vědomí určení zapisovatele Mgr. Renatu Babčanovou.   

Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 se zdrželi  - schváleno 

 

  

 

ad 3) Pravidla pro provádění rozpočtových opatření v roce 2018 - opravená 

 

Zastupitel Ing. Nipprt – finanční výbor projednal pravidla a doporučil je schválit. 
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Zastupitel Jančák – co se týká rozpočtových opatření, navrhl dostávat v materiálech pro ZM 

pouze ty položky rozpočtu, které se mění a ne celý rozpočet.  

Místostarosta – upozornil, že zastupitelé tím ztratí přehled o celkovém plnění rozpočtu, a proto 

to nedoporučuje.  

J.Panochová (správce rozpočtu města) – rozpočtová opatření může předkládat ve zkrácené 

podobě, ale souhlasí s názorem pana místostarosty. 

 

Návrh usnesení: ZM schvaluje předkládání rozpočtového opatření města do zasedání ZM pouze 

v rozsahu změn.  

Výsledek hlasování: 8 pro, 9 proti, 2 se zdrželi – nebylo přijato usnesení 

 

Usnesení č. 3/XXII/17: ZM schvaluje opravená pravidla pro provádění rozpočtových opatření 

pro rok 2018 dle návrhu. 

Výsledek hlasování: 17 pro, 1 proti, 1 zdržel se - schváleno 

 

ad 4) Žádosti 

 

Zastupitelstvo projednalo 2 žádosti majetkového charakteru, o kterých hlasovalo formou tajného 

hlasování. Sumarizační listina s výsledky hlasování a hlasovací lístky jsou přílohou tohoto 

zápisu. 

 

1. Záměr odprodeje pozemku p. č. 56 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic 

Nejdříve starosta požádal veřejně hlasovat o kupní ceně pozemku. 

Usnesení č. 4/XXII/17: ZM schvaluje kupní cenu pozemku parc. č. 56 v k. ú. Nová Ves u 

Pohořelic ve výši 600 Kč/m
2
 bez DPH.   

Výsledek hlasování: 19 pro, 0 proti, 0 se zdržel - schváleno 

 

Usnesení č. 5/XXII/17: ZM schvaluje zveřejnění záměru prodeje pozemku p. č. 56 v k. ú. Nová 

Ves u Pohořelic. 

Výsledek hlasování:19 pro, 0 proti, 0 zdržel se – schváleno 

 

2. Záměr bezúplatného převodu vodovodního řadu o délce 9,5 m na pozemku města. 

Usnesení č. 6/XXII/17: ZM schvaluje bezúplatný převod vodovodního řadu o délce 9,5 m 

umístěného na pozemcích p. č. 6506 a p. č. 2570 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou, schváleného 

kolaudačním souhlasem odboru ŽP MÚ Pohořelice MUPO-26606/2016/ZP/MIJ dne 3.8.2016, 

mezi E.ON Distribuce, a.s. F.A. Gerstnera 2151/6, České Budějovice a městem Pohořelice dle 

Smlouvy o převodu vlastnictví. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 zdržel se, 1 nehlasoval - schváleno 

 

ad 5) Různé 

 

- žádost TJ Sokol o spolufinancování projektu „Fotbalové hřiště s umělým trávníkem na 

ul. Sportovní“ a „Rekonstrukce a rozšíření tenisových kurtů pro mládež“. 

Starosta v úvodu seznámil s předloženým projektem, zmínil počet členů fotbalového oddílu, 

kteří by hřiště využívali. A nejen oni, ale i ostatní veřejnost včetně škol. Dotace by pokryla 60 % 

uznatelných nákladů na realizaci projektu. O zbylých 40 % nákladů TJ Sokol požádal město, 

jedná se cca o 9 mil. Kč vč. DPH.   

 

Ing. Nipprt – finanční výbor se zabýval touto žádostí o dotaci. Upozornil, že jde o vysokou 

částku, město má v rozpočtu naplánováno hodně akcí, ale zvládnout se to podle něho dá, musí se 



3 

 

město snažit. Tato příležitost (výzva) se nemusí opakovat. Finanční výbor k žádosti nezaujal 

žádné stanovisko. 

Zastupitel Saitl – upozornil, že město není schopno získat víc peněz, max. nějaké akce neudělá a 

odloží. 

 

Pan … – uvedl, že při přípravě výběrového řízení může být nastaveno, že firma, která bude 

záměr realizovat, bude muset počítat se skutečností, že do fáze obdržení dotačních peněz bude 

stavět buď za své, resp. může dostat max. částku spolufinancovanou městem.  

Zastupitel Mgr. Rouzek – dotázal se, jaké jsou podmínky dotace, její udržitelnost, jak je to s 

výkupem pozemku. Jaké jsou představy o vlastnictví, resp. provozování nového hřiště. 

Starosta – pozemek zůstane ve vlastnictví města, může být zřízen pronájem pro TJ Sokol, 

udržitelnost podle dostupných informací 5-10 let.  

Zastupitel Saitl – jak je to s odkupem pozemku od paní …, který ZM schválilo (místostarosta – 

odkup proběhne v lednu). Z čeho bude město financovat tento projekt. 

 

Místostarosta – uvedl, že část prostředků by se získala od MF ČR z podílu města na výnosu z 

hazardu. Část se dá hradit dodavatelským úvěrem a uvedl, jakým způsobem. Také by mohl být 

významný prodej pozemků. 

Mgr. Rouzek – město podporuje sport, konkrétně fotbal. Ale toto je veliká částka, navíc se 

žádostí TJ Sokol přišel až po schválení rozpočtu na rok 2018. Podle něj je to šité horkou jehlou. 

Chybí mu v projektu zázemí, pokud by chtěl hřiště někdo pronajmout. Město má podle něj 

investice, které potřebuje mnohem více, např. kruhový objezd u Tesca, záchytné parkoviště u ZS 

na ul. Brněnská. Na poslední RM byl předložen návrh na rekonstrukci budovy Brněnská č. p. 

120, která je také v havarijním stavu. A podle něj jsou tyto akce potřebnější než hřiště. Bude 

proti tomuto návrhu.  

 

Starosta – mluvil o stavu budov ve městě, přiznal, že budovy čp. 120 a 121 nejsou v ideálním 

stavu, ale opravy se mohou v případě potřeby o několik let ještě odložit. 

 

Zastupitelka Šťastná – dotaz, zda to město finančně zvládne i s rozšířením školy a školky? 

Místostarosta – pokud by vyšly v příštím roce všechny podané a připravované dotační projekty, 

město se hodně zapotí, a to bez ohledu na tento projekt. Tento projekt není tím na miskách vah, 

je to otázkou priorit, tak se musí každý zastupitel rozhodnout. 

Zastupitel Ing. Nipprt – členové výboru nedokáží posoudit, zda se všechny akce dají finančně 

zvládnout, na to jsou odborníci a vedení města, kteří denně pracují s rozpočtem.  

Zastupitel Mgr. Bittner – on s tím nemá vůbec problém, v minulosti město nějaká hřiště 

pohřbilo, např. volejbalové hřiště u Sokolovny - to nám záviděl celý Jihomoravský kraj. Měly by 

se finančně zapojit i firmy z průmyslové zóny.  

Zastupitel MUDr. Hrabovský – vyslovil souhlas s předloženým projektem, město však nemůže 

vyhovět všem a jsou určité priority. On už několik let bojuje o bezpečnost v obci Smolín a o 

zbudování chodníků. Není proti sportu, ale priority by se měly upřednostnit. Přiklonil se 

k názoru Mgr. Bittnera, oslovit místní firmy a požádat je o sponzorský dar.   

 

Starosta – podal informaci o pokračování prací na zbudování chodníků ve Smolíně, část by 

mohla být zbudována v roce 2019. 

Zastupitel Dočekal  - také doporučil oslovit firmy, např. SM-Building, kterému město prodalo 

pozemky. 

Ing. Kudrna – uvedl, že nemá nic proti fotbalistům a rozvoji sportu. Ale musí se říct, kde na to 

město vezme, tzn. které akce město zastaví, např. rekonstrukci budovy Brněnská čp. 120, 

kruhový objezd. Potřebné jsou peníze z hazardu a z prodeje nějakého pozemku. 

Starosta – určitě by nedoporučil přerušit práce na přípravě kruhového objezdu a vysvětlil proč. 

Nyní jde o to, zda město sportovce podrží.  
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Mgr. Janičatová – uvedla, že nejsou v rozpočtu peníze, nebude na spoustu akcí, něco zastupitelé 

slíbili, a tím by se vše posunulo. Není proti rozvoji sportu, ale až tehdy, když na to budou finance 

a ne na úkor něčeho jiného. 

 

Saitl – poukázal na to, že každý rok jsou v rozpočtu města vyčleněny nějaké peníze na chodníky 

ve Smolíně, potom jsou přesunuty na jinou akci. Podivil se, kde by se najednou našly peníze na 

hřiště. 

 

Ing. Mlýnková – za regionální rozvoj se v krátkosti zmínila o podmínkách dotace od MŠMT. 

Problém vidí v tom, že podle dosavadních zkušeností u dotace nesmí být žádné příjmy. To by 

mohlo znamenat, že hřiště by nešlo pronajímat. Dále hovořila o financování projektu a jeho 

způsobu. 

Podle strategického plánu města se pečlivě zvažovaly všechny priority, ale tato akce tam 

uvedena není. Dotace do sportu se každoročně opakují, myslí si, že tuto akci lze realizovat 

později. Vyzvala držet se stanovených priorit. 

 

Pan … – chápe, že město má plánované investice, vidí to však jako šanci, hřiště chtějí i pro 

školu, školku, pro všechny občany. Hřiště by využívalo stávající zázemí (šatny, WC), které jsou 

hned vedle. 

 

Paní … – vystoupila jako zástupce tenistů. Začala zde trénovat tenisovou školu. Mluvila o počtu 

dětí, které již hrají tenis a že chce v příštím roce rozšiřovat družstva, baby i mladších žáků. 

Tenisové kurty jsou podle jejího názoru v takovém stavu, v jakém je před 30 lety opustila. 

Mluvila o výuce dětí v tenise, jaké jsou nejlepší způsoby a metody. Pro tenis je důležité i to, jak 

hrací prostor vypadá, tenisti také potřebují nové zázemí. 

 

Pan … – město se stává spádovou oblastí pro okolní vesnice, kde se sport z důvodu nedostatečné 

úrovně zázemí omezuje. Chlapci pak jezdí do přípravky do Pohořelic. Ještě uvedl, že trenéři 

pracují s dětmi zadarmo, stejně jako i další sportovní funkcionáři.  

 

Zastupitelka Mgr. Janičatová – vyzvala zástupce Sokolu, aby přesvědčili zastupitele, že je tento 

projekt opravdu tak důležitý. 

 

Místostarosta – vrátil se k otázce kruhového objezdu, který vychází podle rozpočtových cen na 

cca 30 mil. Kč, dosud není město připraveno ani projekčně ani povoleními, je to akce roku 2019-

2020. 

Zastupitel Saitl – vadí mu, že peníze na určité akce v rozpočtu nejsou, a najednou se najdou.  

 

Pan … – práci na přípravě projektu dělal dobrovolně a bezplatně ve svém volném čase. Podle 

místostarosty lze prostředky vyčlenit, tak proč projekt neschválit.  

 

Starosta – na jaře si můžeme říct, zda a jakou investiční akci zastavíme.  

Zastupitel MUDr. Hrabovský – zaráží ho, proč se tato žádost předkládá na konci roku, má to 

trošku za vydírání. Schválení této žádosti, je na úkor jiných projektů. Mluvil o tom, jak se 

podařilo s minulým starostou postavit sportovní halu. 

 

Zastupitelka Kloudová, DiS. – upřesnila, že dotační titul byl, nebo bude vyhlášen až nyní, 40 % 

dofinancování ze strany města se jí ale zdá moc. Ptá se, kdo bude tento projekt administrovat, 

kdo bude zodpovědný. Doporučila nepodceňovat administrativní stránku projektu. 

 

Starosta – zpracování žádosti o dotaci bude dělat pro TJ poradenská firma.  
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Zastupitelka Mgr. Janičatová – poděkovala za diskusi zastupitelů a požádala o hlasování. 

 

Zastupitel Hájek – uvedl, že pokud město tento projekt schválí, uskuteční se ve čtvrtek 14. 12. 

2017 valná hromada TJ Sokol, která se tím bude zabývat. On tento projekt podporuje, ve městě 

takové velikosti by mělo obdobné hřiště být. Mluvil o možném využití hřiště. Peníze vložené do 

tohoto nového areálu nikam nezmizí. Oznámil, že on jako předseda TJ Sokol bude při hlasování 

ve střetu zájmů.  

 

Mgr. Rouzek – navrhl postavit hřiště městem, TJ Sokol by ho potom využíval. 

Starosta nechal hlasovat o schválení spolufinancování města na zmíněném projektu. 

 

Usnesení č. 7/XXII/17: ZM schvaluje spolufinancování města u projektu „Fotbalové hřiště 

s umělým trávníkem na ul. Sportovní“ a „Rekonstrukce a rozšíření tenisových kurtů pro 

mládež“ dle žádosti TJ Sokol Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 7 proti, 0 zdržel se – schváleno 

 

(odešel Ing. Nipprt v 17:59, počet členů 18) 

 

Mgr. Rouzek – požádal o hlasování, aby tento projekt vedlo město. 

Pan … – dotázal se, jaký je rozdíl, když bude projekt realizovat TJ Sokol nebo město. 

Místostarosta – doporučil, aby usnesení ZM bylo „univerzální“. Dotační program ještě nebyl 

vyhlášen, je důležité, aby žádost mohlo podat město, nebo TJ podle toho, pro koho budou 

podmínky příznivější. 

 

Usnesení č. 8/XXII/17: ZM schvaluje, aby žadatelem o dotaci a nositelem projektu „Fotbalové 

hřiště s umělým trávníkem na ul. Sportovní“ a „Rekonstrukce a rozšíření tenisových kurtů pro 

mládež“  bylo město Pohořelice. Pokud podmínky pro přiznání dotace budou příznivější pro 

TJ Sokol, město akceptuje podání žádosti Tělovýchovnou jednotou Sokol Pohořelice a 

spolufinancování projektu z rozpočtu města.   

Výsledek hlasování: 16 pro, 1 proti, 1 se zdržel - schváleno 

 

- souhlas se stavbou, záborem pozemků, dálnice D52, stavba 5204.1 Pohořelice – Nová 

Ves. Na město se obrátila společnost HBH Projekt spol. s r.o., která zastupuje v této věci 

ŘSD, se žádostí o vydání „souhlasu s umístěním stavby“ na dvou katastrálních územích – 

Pohořelice a Nová Ves. Některé stavební objekty připravovaného pokračování D52 

budou umístěny i na pozemcích města nebo jejich částech. Zábor bude buď dočasný – do 

1 roku, do 5 let, nebo bude zábor trvalý. 

 

Usnesení č. 9/XXII/17: ZM souhlasí s umístěním stavby – Dálnice D52, stavba 5204.1 

Pohořelice – Nová Ves na pozemcích města dle projektu pro společnost HBH projekt spol. 

s r.o., Kabátníkova 5, Brno.  

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

- darovací smlouva s JMK 

 

Usnesení č. 10/XXII/17: ZM schvaluje darování pozemku p. č. 6445/5 v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou, obec Pohořelice, a stavby výjezdu z průmyslové zóny na pozemku ležící, dle 

podmínek darovací smlouvy mezi městem Pohořelice a Jihomoravským krajem. Záměr 

darování byl zveřejněn od 6. 11. do 24. 11. 2017.  

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 
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- podpora sociálních služeb na území ORP Pohořelice v roce 2018 

 

Usnesení č. 11/XXII/17: ZM schvaluje Dotační program pro dotace poskytnuté dle zvláštního 

předpisu „Podpora sociálních služeb na území ORP Pohořelice v roce 2018“ včetně příloh a 

ukládá uveřejnit program na úřední desce způsobem umožňující dálkový přístup  

14. 12. 2017. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

- doplnění podmínek uzavírání swapových obchodů 

Usnesení č. 12/XXII/17: ZM schvaluje  Rámcovou smlouvu o obchodování na finančních 

trzích o doplnění podmínek uzavírání swapových obchodů (úrokového zajištění), které pro 

město zajišťuje Česká spořitelna, a.s. dle předložených dokumentů a pověřuje starostu města  

podpisem. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

- návrh odměn členům výboru ZM a neuvolněným zastupitelům 

Usnesení č. 13/XXII/17: ZM schvaluje odměny členům výborů ZM za činnost v roce 2017 ve 

výši 1300 Kč pro člena. 

Výsledek hlasování: 17 pro, 0 proti, 1 zdržel se - schváleno 

 

Usnesení č. 14/XXII/17: ZM schvaluje výši odměny pro neuvolněné členy zastupitelstva města 

platné od 1. 1. 2018 dle § 72 zákona o obcích dle návrhu.   

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

- návrh na vyřazení projektové dokumentace 

Usnesení č. 15/XXII/17: ZM schvaluje vyřazení projektové dokumentace na projekt – MŠ 

Pohořelice - přístavba - technické zázemí pro školníka. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

Usnesení č. 16/XXII/17: ZM neschvaluje vyřazení projektové dokumentace na projekt – 

úprava parkovací plochy – ul. Vídeňská. 

Výsledek hlasování: 17 pro, 0 proti, 1 zdržel se - schváleno 

 

- předběžný plán zasedání rady a zastupitelstva města pro rok 2018 

Usnesení č. 17/XXII/17: ZM bere na vědomí plán schůzí rady a jednání zastupitelstva města 

na rok 2018. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 zdržel se – vzato na vědomí 

 

- Záměr podání žádosti o dotaci do výzvy MAS PODBRNĚNSKO na rok 2018 

Usnesení č. 18/XXII/17: ZM schvaluje zahájení prací na zpracování projektové dokumentace 

pro výstavbu nových učeben v areálu SVČ Pohořelice, Dlouhá 35 a přípravu projektové 

žádosti o dotaci z výzvy MAS PODBRNĚNSKO – infrastruktura pro zájmové, neformální a 

celoživotní vzdělávání, kde bude žadatelem o dotaci ZŠ a MŠ Pohořelice, příspěvková 

organizace, která bude také vlastníkem takto vybudovaných prostor.    

Výsledek hlasování: 12 pro, 1 proti, 5 zdržel se – schváleno 

 

Usnesení č. 19/XXII/17: ZŠ a MŠ Pohořelice bude vlastníkem vybudovaných učeben v areálu 

SVČ Pohořelice, Dlouhá 35, po dobu udržitelnosti projektu. Poté bude majetek převeden do 

vlastnictví města Pohořelice. 
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Výsledek hlasování: 12 pro, 1 proti, 5 zdržel se – schváleno 

 

-  zveřejňování prezence zastupitelů na webu města a v Pohořelických listech  

Návrh usnesení č. XXII/17: ZM schvaluje zveřejňování prezence zastupitelů na zasedáních ZM 

od jejich nástupu do funkce doteď a následně každý rok. Přehled účasti bude zveřejněn na webu 

města a v Pohořelických listech. 

Výsledek hlasování: 8 pro, 3 proti, 7 zdržel se – nebylo přijato usnesení 

 

Návrh usnesení č. XXII/17: ZM schvaluje zveřejňování prezence radních na schůzích rady města 

od jejich nástupu do funkce do konání dnešního ZM a následně každý rok.  Přehled účasti bude 

zveřejněn na webu města a v Pohořelických listech. 

Výsledek hlasování: 2 pro, 5 proti, 11 se zdrželo – nebylo přijato usnesení  

 

Zastupitelka Šťastná – upozornila, že nepřítomni zastupitelé jsou většinou omluveni, proto je 

neobjektivní zveřejňovat jen přítomen, nepřítomen.  

 

Starosta – předložil připomínku paní Pekové k výši jízdného z Pohořelic do Nové Vsi. Je 

přesvědčena, že by Nová Ves měla být zařazena ve stejné tarifní zóně jako Pohořelice. Starosta 

oslovil Kordis JMK o stanovisko, s odpovědí seznámil přítomné zastupitele. Hlavním garantem 

fungování integrovaného dopravního systému (IDS) je JmK, který rovněž určuje tarifní politiku. 

Výše jízdného z Nové Vsi do Pohořelic odpovídá přepravní vzdálenosti. 

 

Starosta požádal předsedu kontrolního výboru, aby předkládal zápisy výboru písemně 

s týdenním předstihem, aby bylo možné je zařadit do podkladů zasedání ZM. 

 

Zastupitel Jančák – přednesl zprávu kontrolního výboru. Na poslední schůzi se výbor zabýval 

kontrolou usnesení rady a zastupitelstva města. Uvedl připomínky k obsahu některých usnesení, 

k chybějícím termínům k plnění usnesení. Měl připomínky k pracovním schůzím ZM, proč se 

vůbec dělají, když z toho stejně žádný závěr není. A přednesl doporučení výboru.  

 

Starosta se k některým připomínkám vyjádřil.   

K pracovním schůzím zastupitelů proběhla diskuse.  

 

Zastupitel MUDr. Hrabovský vzpomenul, jak to bylo dřív v radě a zastupitelstvu.  

 

Zastupitel Mgr. Rouzek – jednání rady jsou neveřejná, když někdo vysloví nesouhlas, nemusí ho 

zdůvodňovat. Požádal o předkládání zápisů kontrolního výboru do materiálů ZM. 

 

Zastupitel Jančák – proč by zápisy předkládal, když ZM dosud žádný návrh kontrolního výboru 

neschválilo. 

 

Usnesení č. 20/XXII/17: ZM bere na vědomí zprávu kontrolního výboru přednesenou 

předsedou výboru panem Jančákem. 

Výsledek hlasování: 16 pro, 2 se zdrželi  

  

ad 6) Interpelace členů ZM 

 

Zastupitel MUDr. Hrabovský – požádal o pomoc se zhotovením řádu pro parkování ve Smolíně. 

Vysvětlil, že když došlo na konci ulice, kde bydlí, k požáru, hasiči nebyli schopni se k němu 

dostat. Také se mu stalo, že nemohl ani ze svého domu vycouvat autem, když potřeboval jet 

k pacientovi a podél vozovky všude stála auta. U staré školy není upozornění na probíhající 

stavební práce. Na hlavní cestě by neměla stát auta. Problém s parkováním v obci požádal řešit. 
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Poděkoval za úklid hřbitova, nádoby na tříděný odpad jsou na hřbitově využívány. Mluvil o 

kulturních akcích ve Smolíně, na kterých je hojná účast. Tyto akce stmelují obec.  

 

Starosta uvedl, že bude dost složité řešit úpravu parkování ve Smolíně, vyzval dopravní komisi, 

aby se tím zabývala a navrhla možné řešení.  

 

Zastupitelka Mgr. Mikelová – lidem se líbí nasvícené nám. Svobody a poděkovala za něj. 

 

Zastupitelka Kloudová, DiS. - upozornila, že u základní školy (před domem pana Jaroše) je 

dopravní značení nastaveno obráceně. Požádala o sjednání nápravy. 

 

Zastupitelka Šťastná – upozornila, že ve Staré Obci je opuštěný dům č.p. 410, kde se zřejmě 

zdržují cizí lidé. Komu dům patří, kdo za něj zodpovídá.  

Starosta odpověděl, že situaci nechá prověřit strážníky MP. 

 

 

ad 7) Diskuse občanů   

  

Pan … – dotaz na firmu stavějící protipovodňové hráze, zda už dokončila práce na 

protipovodňové zídce před jeho domem. Chce vědět, kam poteče dešťová voda a navíc sklon 

komunikace je spádován do jeho a sousedovy zahrady. Jejich těžkou technikou byl poškozen i 

chodník, nedá se po něm chodit. Dotázal se, zda se bude někdy dělat asfaltová cesta do zahrádek.  

 

Odpověď starosty – město bude jednat s firmou Syner o nápravě situace při budování 

protipovodňové zídky před domem manželů …. Zpevnění cesty bylo navrženo v rámci „Plánu 

společných zařízení“ při zpracování Komplexní pozemkové úpravy. Realizaci by měl zajišťovat 

Státní pozemkový úřad. 

 

 

 

ad 8) Závěr  

 

Závěr XXII. zasedání ZM provedl starosta města Ing. Josef Svoboda, v čase 19:41 hod.   

 

 

 

 

 
       Ing. Josef Svoboda 

          starosta města 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Irena Šťastná  ................................................ 

 

 

   Mgr. Roman Bittner …….……................. 
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Zapsala a zpracovala: Mgr. Renata Babčanová  

Zápis zpracován: 14. 12. 2017       

     

 

Přílohy:      - prezenční listina zastupitelů a občanů 

 - žádosti spolu se sumarizační listinou a výsledky hlasování  

 - pravidla pro provádění rozpočtových opatření v roce 2018 


